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1 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

‘In 2020 en 2021 wordt 
mogelijk een externe 
projectleider ingezet t.b.v. de 
woonagenda met betrekking 
tot de huisvesting van 
buitenlandse werknemers.’ 
(Bron: Woonakkoord West-
Friesland, Actie 9.1 Plan van 
aanpak vervolg)

Is deze projectleider al 
aangesteld?

Nee, in het regionale portefeuillehouders overleg is als 
voorwaarde gesteld dat individuele gemeenten voldoende 
ambtelijke capaciteit beschikbaar hebben voordat de 
externe projectleider wordt geworven. En zover is het nog 
niet.

2 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Kunt u de taken van de 
projectleider specificeren?

Dat onderdeel wordt momenteel ambtelijk voorbereid door 
de regio. Het Plan van Aanpak “Huisvesting buitenlandse 
werknemers in Westfriesland” moet nog per gemeente 
worden vastgesteld.

3 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Onder wiens 
verantwoordelijkheid valt deze 
projectleider?

De regio moet nog bepalen wie de projectleider aanstuurt. 
De werkzaamheden vallen onder het 
Uitvoeringsprogramma Pact 7.1 van de regio Westfriesland.

4 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Uit welke post wordt deze 
projectleider betaald?

Iedere gemeente draagt bij via een verdeelsleutel en de 
regio kijkt naar ondersteuningsmogelijkheden vanuit 
subsidies.

5 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

‘Door uniformering van de 
registratie en ontzorging van de 

a. Er wordt gewerkt met het inschrijven van buitenlandse 
werknemers in de Basisregistratie Personen (BRP). De BRP 
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ondernemers kan er beter 
inzicht worden verkregen in de 
dynamiek van de buitenlandse 
werknemers. Het 
registratiesysteem zoals 
ontwikkeld door de gemeente 
Westland wordt uniform 
ingevoerd in de Kop van Noord-
Holland en Opmeer. Voorstel is 
om deze of vergelijkbare 
uniforme registratie ook in de 
andere gemeenten in 
Westfriesland in te voeren.’ 
(Bron: Woonakkoord West-
Friesland, Actie 9.2 Registratie)

1. Kunnen we meer 
informatie ontvangen over het 
genoemde registratiesysteem? 
a. Met welk registratiesysteem 
wordt er gewerkt?
b. Welke gegevens van 
buitenlandse werknemers 
worden geregistreerd?
c. Op welke wijze wordt 
voldaan aan de wetgeving 
m.b.t. de AVG?

kent een wettelijke registratieplicht voor personen die 
langer dan 4 maanden in een gemeente verblijven. Het 
Westlands Model is gebaseerd op de BRP, maar is 
toegespitst op een meer efficiënte inschrijving van 
buitenlandse werknemers, door bijvoorbeeld een deel van 
de inschrijving door de werkgevers te laten doen en door 
de werknemers niet overdag naar het gemeentehuis te 
laten komen, maar door buiten werktijden de werknemers 
zelf op te zoeken en te helpen met het invullen van de 
formulieren. Het ministerie van Binnenlandse Zaken 
ondersteunt dit Westlands Model.

b. Persoonsgegevens, zoals naam, geboortedatum, plaats 
en land van geboorte, geslacht, nationaliteit, burgerlijke 
staat, adresgegevens verblijf, nummer reisdocument. Zie 
ook: Welke gegevens staan er in de Basisregistratie 
Personen (BRP)? | Rijksoverheid.nl

c. Om gegevens in de BRP te mogen gebruiken of bekijken, 
gelden regels. Die staan in de Algemene verordening 
gegevensbescherming (AVG) en de Wet basisregistratie 
personen (Wet BRP). De Autoriteit persoonsgegevens (AP) 
ziet toe op de naleving van deze wetten. Organisaties die 
gegevens uit de BRP krijgen, garanderen privacy. Zij 
gebruiken de gegevens alleen om hun taken uit te voeren.

d. Aangezien het Westlands Model gebaseerd is op de BRP, 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/gegevens-basisadministratie-personen
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/gegevens-basisadministratie-personen
https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/onderwerpen/avg-nieuwe-europese-privacywetgeving
https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/onderwerpen/avg-nieuwe-europese-privacywetgeving
https://wetten.overheid.nl/BWBR0033715/2019-02-03
https://wetten.overheid.nl/BWBR0033715/2019-02-03
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d. Welke organisaties hebben 
inzage in dit 
registratiesysteem?

gelden hiervoor de regels van de BRP. Verschillende 
soorten organisaties kunnen persoonsgegevens uit de BRP 
krijgen. Welke organisaties dit zijn, is voor een deel 
afhankelijk van de persoonlijke situatie. Enkele organisaties 
zijn wettelijk bevoegd de gegevens te krijgen en te 
gebruiken. Dit zijn bijvoorbeeld gemeenten, UWV, 
Belastingdienst, SVB, ziekenhuizen, pensioenfondsen en 
onderwijsorganisaties. Zie ook: 
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-
persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-mag-mijn-
gegevens-in-de-basisregistratie-personen-brp-inzien en Wie 
krijgen mijn gegevens uit de Basisregistratie Personen 
(BRP)? | Rijksoverheid.nl

6 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Wat wordt bedoeld met 
‘dynamiek van de buitenlandse 
werknemer’?

Buitenlandse werknemers zijn flexibel en kunnen 
gedurende een periode wisselen van verblijfsplaats en 
werk, waarbij men vaak tussendoor vaak ook enige tijd in 
het land van herkomst verblijft.

7 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Op welke wijze wordt gebruik 
gemaakt van dit 
registratiesysteem? Hoe gaat 
hier in de dagelijkse praktijk 
mee worden gewerkt?

De gemeente Opmeer is in 2018 gestart met inschrijven in 
de BRP volgens het Westlands Model. De andere 
gemeenten in Westfriesland hebben nu in het 
Woonakkoord vastgelegd dat zij dit ook gaan invoeren.  Het 
Westlands Model voorziet in een wekelijkse controle van 
mutaties van de ingeschreven buitenlandse werknemers. 
Telefonisch of per mail wordt er bij de werkgever 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-mag-mijn-gegevens-in-de-basisregistratie-personen-brp-inzien
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-mag-mijn-gegevens-in-de-basisregistratie-personen-brp-inzien
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-mag-mijn-gegevens-in-de-basisregistratie-personen-brp-inzien
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-krijgen-mijn-persoonsgegevens-uit-brp
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-krijgen-mijn-persoonsgegevens-uit-brp
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/privacy-en-persoonsgegevens/vraag-en-antwoord/wie-krijgen-mijn-persoonsgegevens-uit-brp
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geïnformeerd of er nog wijzigingen zijn ten aanzien van de 
buitenlandse werknemers die geregistreerd staan in de 
BRP. Mutaties op basis van doorgegeven verhuizing / 
vertrek van de werknemers worden verwerkt. Eventueel 
kan bij gebrek aan informatie van een buitenlandse 
werknemer die is vertrokken een verkort (adres)onderzoek 
plaats vinden. Daarnaast vindt één keer per maand 
evaluatie met de werkgever plaats van het proces van in- 
en uitschrijving en het doorkrijgen van verhuizingen / 
vertrek.

8 Kaper 
(ChristenUnie)

4.a. Loggen Woonakkoord West-
Friesland

Is er onderzoek gedaan naar 
mogelijke risico’s die kleven 
aan het gebruik van dit 
systeem?

Het is ons niet bekend of hier onderzoek naar is gedaan.

9 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Bij de door PvdD ingezette 
“Scopewijziging PDENH” 
hebben we striktere kaders 
gesteld voor biomassa. Hoewel 
dat alleen voor PDENH geldt, 
werden in het “Voorstel 
Scopewijziging” wel twee 
interessante conclusies 
getrokken:

1. Dat de wettelijke 

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  
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duurzaamheidseisen van de 
SDE-subsidie die nu naar 
biomassa gaat niet volstaan om 
te voldoen aan ons doel om 
kap van bomen te voorkomen:
“Het ziet er naar uit dat we 
voor ons doel – het voorkomen 
van de kap van bomen voor 
energiedoeleinden – niet met 
de SDE-eisen zouden kunnen 
volstaan, omdat die niet 
verplichten tot uitsluitend 
gebruik van resthout,” aldus de 
ambtenaren. 

2. Daarnaast zeggen de 
ambtenaren van de provincie 
dat zelfs als je aanvullende 
eisen stelt, je dat nog steeds 
niet goed kan controleren. Ook 
werd de kritiek van 
milieuorganisaties als 
Greenpeace daarover herhaald. 
Ambtenaren: “Voor het 
bijstookconvenant is er nog 
geen eenduidigheid over de 
certificaten die hiervoor 
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kunnen worden gebruikt. Over 
de naleving van het 
bijstookconvenant bestaat nu 
ook een geschil tussen de 
milieuorganisaties en de 
elektriciteitssector. De naleving 
ervan is dus moeilijk te 
controleren.”

Toch gaat het Rijk verder met 
geïmporteerde houtige 
biomassa verstoken.

Vraag: 
Hoe rijmt dit met de 
redenering die bij PDENH werd 
gedeeld dat nauwelijks valt te 
controleren dat er echt geen 
bomen worden gekapt voor de 
biomassa uit buitenland?

10 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

GS zegt dat ze zich bij de 
Duurzaamheidskader voor 
Biogrondstoffen aansluiten.
Afgelopen jaar deed minister 
Wiebes de belofte om 
duidelijkheid te geven over de 

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  
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afbouw van het subsidiëren 
van houtige biomassa voor het 
einde van het jaar. Niet alleen 
omdat een meerderheid van de 
Kamer wil dat houtige 
biomassa wordt afgebouwd, 
maar ook vanwege het 
uitdrukkelijke en niet mis te 
verstane advies van de Sociaal 
Economische Raad om zo 
spoedig mogelijk met zo’n 
afbouwpad te komen. Ook GS 
gaven in de brief van december 
aan op zo’n afbouwpad te 
wachten en verwachtten het 
eind 2020. Daarna willen ze er 
met PS over in gesprek of dat 
voldoende is. Het afbouwpad is 
er echter nog steeds niet en de 
minister heeft zijn eigen 
deadline niet gehaald. 
Er wordt ingezet op afbouw 
van subsidies voor biomassa, 
maar er is nog helemaal geen 
duidelijk tijdspad daarvoor. 

Vraag a: 



Technische vragen RWK 08-02-2021

nr Partij en 
indiener

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord

Klopt het dat met deze plannen 
het kabinet nog minstens een 
decennium mogelijk blijft om 
houtige biomassa te 
verbranden en dat hiervoor 
ook hout uit buitenland 
(afkomstig van o.a. gekapte 
bomen) wordt geïmporteerd?

Vraag b: 
Klopt het dat er nog geen 
afbouwpad is, ondanks dat dat 
er al moeten zijn? Wanneer 
wordt dit afbouwpad naar 
verwachting ingezet ? 
Vraag c: 
Wanneer gaan GS in gesprek 
met commissie over of dit 
afbouwpad voldoende is, zoals 
gesteld in de brief van 
december?

Vraag d: 
In hoeveel jaar wordt gebruik 
van houtige biomassa precies 
afgebouwd?
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11 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Er is veel kritiek vanuit 
wetenschappelijke hoek op 
door EU aanmerken van 
biomassa als klimaatneutraal. 
Vindt de provincie dat houtige 
biomassa klimaatneutraal is?

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  

12 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Is het  scenario waarin we 
volop gaan investeren in 
isolatie en besparing van 
energie, in plaats van in 
houtige biomassa, onderzocht? 
Welke resultaten laat dat zien?

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  

13 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Zijn er bij de Omgevingswet - 
die meer ruimte geeft om 
gezondheid en duurzaamheid 
in provinciale afwegingen mee 
te nemen - eventueel meer 
instrumenten voor GS en PS om 
biomassacentrales aan banden 
te leggen?

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  

14 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Urgenda heeft een 
realiseerbaar plan opgesteld 
om de energietransitie en het 

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  
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terugdringen van emissies te 
versnellen. Zij zeggen ook dat 
houtige biomassa onwenselijk 
en niet duurzaam is. Er is een 
motie aangenomen om te 
kijken hoe de Urgenda-plannen 
voor de provincie zouden 
kunnen worden toegepast. Hoe 
heeft de provincie dat gedaan 
voor wat betreft overwegingen 
over houtige biomassa?

15 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Vraag a:
Voor hoeveel grootschalige 
biomassacentrales met als 
input hout, heeft GS de Wet 
natuurbeschermingsvergunning 
(Wnb) verleend? 

Vraag b: 
Welke biomassacentrales 
betreft dit?

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  

16 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Vraag a: 
Hoeveel procedures Wet 
natuurbeschermingsvergunning 

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  
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voor biomassacentrales met als 
input hout, lopen er? 

Vraag b: 
Welke biomassacentrales 
betreft dit?

17 Hollebeek / 
Kostic (PvdD)

7.b. Stigter Duurzaamheidskader 
biogrondstoffen

Vraag a: 
Hoeveel bomen betreft het, die 
jaarlijks in deze 
verbrandingsovens gaan (van 
vergunde en in procedure 
zijnde biomassacentrales)? 

Vraag b: 
Uit welke landen/regio’s zijn 
deze bomen afkomstig?

Zie brief; beantwoording volgt binnen 2 weken.  
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